
Chceme odovzdať svoju vieru deťom. Chceme svojou Účasťou v
spoločenstve a „v kruhoch“ zdieľať sa svojou vierou s inými. Chceme
slúžiť v spoločenstve. Aj preto, lebo sme zažili dobro, ktoré so službou
prichádza, požehnanie od Pána. V službe viac dostávame ako dávame.
V spoločenstve je možnosť konfrontácie, učenia, vedenia, možnosť byť
nápomocný, ponúknuť a prijať pomoc, rozvíjanie vzťahov. V Oáze je
priestor na rast v otvorenosti pre iných (aj keď nejdú celkom naším
smerom).
V Oáze je priestor na rast v otvorenosti pre iných. Čo môžeme
ponúknuť ľuďom, ktorí nie sú schopní ísť tak, ako to my máme
nalinkované a predsa majú záujem s nami nejakým spôsobom
udržiavať vzťahy?

VÝBER Z VÝSTUPOV FORMAČNÝCH SKUPÍN
HSŽ K PRVEJ TÉME

Téma 1 - Spoločníci na ceste

Úvod
      Milí oázisti, ďakujeme všetkým formačným skupinám, ktoré nám
zaslali výstupy svojich stretnutí k prvej téme Synody o synodalite.
Synodálny tím HSŽ spracoval doteraz zaslané výstupy desiatich skupín, z
toho 7 manželských kruhov (5 z košickej oblasti, 1 zo žilinskej oblasti, 1 z
oblasti Stará Ľubovňa), 2 skupiny slobodných dospelých (Prešov a Košice)
a jedna komunitná skupina (Dom modlitby, Bratislava). Predkladáme vám
výber myšlienok ktoré zazneli pri týchto stretnutiach. Okrem toho sme
pripravili aj výstup za HSŽ, ktoré pošleme diecéznym synodálnym tímom
v diecézach, kde tieto formačné skupiny pôsobia. Tešíme sa na ďalšie vaše
výstupy k jednotlivým témam, ktoré postupne zverejňujeme na našej web
stránke www.svetlozivot.sk.

1. Som kresťanom pre seba, alebo s druhými? Ako môžem byť viac
kresťanom s druhými a nie pre seba?

http://www.svetlozivot.sk/


Chceme prežívať viac spoločný čas vzájomným zdieľaním aj v širšom
spoločenstve. Navzájom sa povzbudzovať. Prejavovať aktívny záujem 
 o druhého, vzájomnú empatiu a otvorenosť     (aj rešpektovanie 
 slobody odmietnuť).
Mať deň spoločenstva každý mesiac. Zišlo by sa viac spoločných akcií.
Pomohla by aj spoločná fyzická práca, brigády – pomoc navzájom,
služba v hnutí.

Viac sa modliť spoločne o jednotu. Komunikovať. Neodsudzovať tých,
ktorí zmýšľajú ináč alebo majú iné názory. Častejšie byť spolu napr. na
slávení svätej omše vo farnosti, kde žije a slúži niektorý z manželských
párov kruhu. Rôzne spoločné aktivity, kde sú všetci pozvaní a aktívni. 

Cirkev vnímame cez ľudí, ktorí sú aktívni v hnutí, resp. vo farnosti kde
žijeme. Cirkev má sprevádzať ľudí. Veľa ľudí. Neoddeľovať hierarchickú
cirkev od laikov. Liturgia.

Tých, ktorí sú na okraji, je potrebné oslovovať. No reálne sú všetci
pozvaní do spoločenstva a do služby. O možnostiach sú všetci
informovaní, ale žiada si to aktívne úsilie.

Väčšia ochota Bohu venovať viac svoj čas a peniaze. Obrovské
pozitívum nášho spoločenstva a hnutia je formácia. V spoločenstve z
časti žijeme náš sen, ľudia ktorých sme oslovili, boli ochotní k službe.
Sen je, aby všetci boli ochotní slúžiť. Aby tých, čo sa len “vezú” a majú
požiadavky bolo čo najmenej.
Sen je, aby v našej komunite boli objavení ľudia, ktorí sú blízko Boha a
ktorí by slúžili nie pre honor, ale z lásky.
Sen je nasledovať charizmu otca Františka Blachnického. Túžba, aby
bolo viac kňazov zapojených do Hnutia.
Sen je aby čím viac nových ľudí vstúpilo do spoločenstva. To vyžaduje
evanjelizáciu.

2. Ako si k sebe navzájom v našom spoločenstve môžeme byť bližší? 

3. Ako sa viac usilovať v spoločenstve o jednotu, alebo čo môžem urobiť
preto, aby sme eliminovali mentalitu polarizácie, rozdelenia,
„sektárstvo“?

4. Čo/kto mi príde na myseľ, keď sa povie “Cirkev“? A čo farnosť/
„miestna Cirkev“?

5. Môže sa niekto v našom miestnom spoločenstve Cirkvi cítiť, že nie je
súčasťou farnosti /miestnej Cirkvi? A prečo je ponechaný na okraji?

6. Akú predstavu mám o miestnej Cirkvi, t. j. o našej farnosti čo by v nej
malo určite byť (od najdôležitejších po menej podstatné), čo mi tam
chýba, čo hodnotím pozitívne - negatívne? Možno, aký je môj „sen          
 o Cirkvi“?



Naše spoločenstvo žije synodu – kráčame spoločne, keď aj nie
dokonale, ale snažíme sa.
Určite je        potrebné    osloviť  viac  veriacich     ľudí      pre         prácu              
v spoločenstvách podľa zásady „ Kde je vôľa, tam je cesta“.

7. Kam kráča súčasná Cirkev/naše spoločenstvo/naša farnosť? Sme na
spoločnej ceste „cieľavedomí“? Kam vlastne smeruje naša cesta? Ide
Cirkev/spoločenstvo správnym smerom za svojim cieľom? Ako môžeme
my - ako súčasť Cirkvi, kráčať správnym smerom?

HSŽ Synodálny tím


